
Styremøte LGU 19.10.22 

 

 

Møtet holdt digitalt på Zoom kl 19.00. 

Til stede: Lene, Line, Pernille, Helge, Ivar og Trygve. John Stallvik deltok under sak 1. 

 

Sak1. Hollavegen 

Lene refererer til brev fra John Stallvik, og hva som ble vedtatt på årsmøtet rundt dette. 

John Stallvik får deretter ordet, for å greie ut om sine synspunkter rundt asfaltering av Hollavegen.  

 

Johns hovedargumenter for at LGU bør være pådrivere for asfaltering av Hollavegen er som følger: 

-Vegen er ikke fullført. Kommunen/Fylket har tidligere gjort det klart at man asfalterer ikke halve 

veger. Selv om det er en fylkesveg, er det kommunen som kommer med prioriteringer. 

-Langs delen av vegen som er asfaltert inntil nå, er det nesten ingen fastboende. De fastboende bor i 

Ljørdalen. I tillegg er det ca 600 hytter tilknyttet Ljørdalen. 

-Tilgangen til Fulufjellet nasjonalpark. 

-Grusvegen har betydelige vedlikeholdskostnader.  

-Coop har ifølge bestyrer fått mer trafikk etter at butikken på Østby ble nedlagt. 

-Sett i forhold til vegen over Stigen er argumentene for å prioritere Hollavegen klare. John 

poengterer at det er lov å være uenig i sak. 

 

Med tanke på hva han mener LGU bør gjøre videre har John følgende momenter: 

-Kartlegging av folks meninger. Dette kan gjøres via underskriftskampanje eller via bruk av facebook-

gruppe. 

-Etter kartleggingen bør man ha møte med ordfører og rådmann. John tror dette vil gi en raskere 

saksgang. Han poengterer at man trolig kan finansiere en slik veg på forhånd via bomavgift. Det 

finnes flere eksempler på at veger er finansiert via bompenger før de er bygd. Vegvesenet og fylket 

vet mer om dette. 

Lene refererer til Arne Skybakk, fagkoordinator for trafikksikkerhet i fylket. Asfaltering av grusveger 

er en omfattende prosess. Det er en politisk prosess, med prioriteringer etter anbefaling fra 

vegmyndighetene. 

Som kommentar til vedlikeholdskostnadene sier Helge at det er billigere å vedlikeholde en velholdt 

grusveg enn en asfaltveg. Det forutsetter da at vegen er velholdt, noe Hollavegen knapt kan sies å 

være. 



Ivar poengterer at det er en del lokal skepsis til å prioritere Hollavegen fremfor Stigen. Samtidig er 

det Hollavegen som nå er på agendaen. 

Lene takker John Stallvik for gode argumenter, og for at han holder denne saken «varm». Han får 

forsikringer om at LGU vil ta jobben med å påvirke politikerne i tiden frem mot neste valg. 

Etter at John har forlatt møtet blir styret enige om å starte med å sende brev til kommunepolitikerne. 

Helge og Ivar lager i fellesskap et førsteutkast til brev. Frist i løpet av uke 44. 

 

Sak 2. Siste møtereferat 

Ljørdalsdaga: 

Det er avholdt møte om neste års Ljørdalsdager. Hovedkomiteen består av Line Opseth, Christoffer 

Nordnes, Ivar Kjellmo, Hege Nylund og Anne Marit Sakrisson. Tormod Storbæk vil ha styring over 

økonomien. 

Line forteller at det er oppstått et problem ved at Lund er utleid til bryllup den helga Ljørdalsdaga er 

tenkt å skulle arrangeres. Hovedkomiteen ser på hvordan dette kan løses. 

Pernille presiserer viktigheten av det blir sendt ut referater fra alle møter i hovedkomiteen til 

foreningene som deltar. 

Lene vet rundt juletider om det blir revy eller ikke. 

Vi må alle før neste møte tenke rundt festmusikk. Forslag til band, og om vi eventuelt skal satse på 

lokale aktører. Festmusikk er LGU- styret sin oppgave. 

 

Svein Kopperud: 

Ingenting mer i saken, men Ivar har lovet Svein å sende en mail om hva LGU kan hjelpe til med. Ivar 

undersøker litt rundt Trysil næringsforum. 

 

Søknader om penger: 

Lene har søkt om 40000,- til gapahuk ved badeplassen. Hun har også søkt om 15000,-til LGU-ung. Det 

er også søkt om mer midler til stiprosjektet. Flere skilt og info-folder. Samtidig er det søkt om penger 

til nye velkommen til Ljørdalen skilt. 

LGU-ung har igjen 18000,- som ikke er brukt. Disse skal brukes til utstyr. Lene har vært i kontakt med 

LSK for å finne en felles løsning på hva pengene kan brukes til. LGU-ung ønsker seg fortsatt først og 

fremst trampoline. Forslag om sandvollballbane ved klubbhuset, Zipline. Vi må avklare dette innen 

utgangen av oktober. Line og Lene tar kontakt med LSK for å forsøke å få konkrete ønsker fra dem. 

 

Gjerdeprosjektet: 

Prosjektet er ferdig for i år. Vi fortsetter neste sommer. Flere har tatt kontakt, med beskjed om at de 

har gjerder de ønsker å levere. 



 

 

 

Krysset: 

Mål om å ferdigstille prosjektet neste uke. Helge sier Geir Arne trenger et par mann til å hjelpe seg 

med dette. Infotavla skal settes på plass, og juletrefoten skal settes ned. Helge avklarer med Geir 

Arne rundt dato, og Lene etterlyser folk.  

 

Julemarked og julegrantenning: 

Lund selger grøt, saft kaffe og kaker under julemarkedet. LGU tar seg av påmelding av bodselgere. 

Lund ønsker at LGU skal betale halve leia. Pernille mener ordningen sist var at Lund tok inntekter fra 

salg og LGU inntekter fra bodselgere. Lene lagerfelles plakat om julemarked og julegrantenning. 

Julemarked lørdag fra 11-15. Julegrantenning kl 16.30 søndag, etterfulgt av konsert med 

Musikkforeninga inne på Lund. Konserten koster kr 50 for voksne. Servering av gløgg, saft og kaker. 

Loddsalg. Musikken ordner nisse under konserten. Line tar påmelding fra bodselgere. Ta med i 

påmelding og på plakater om man ønsker et eller to bord, og om man ønsker å være inne eller ute. 

 

TV-aksjonen 

Pernille henter bøsser og materiell. Trygve ordner på Lund, og leverer bøssene i bygda. Helge ordner 

kake. 

 

Helloween: 

Det er ikke mange påmeldt så langt, men det blir nok flere. Maria fikser aktiviteter, ansiktsmaling og 

natursti. Line fikser bevertning. 

 

Eventuelt: 

Ny høringsfrist for samfunnsdelen av kommuneplanen er 28.oktober. 

 

Neste møte blir mandag 14.november kl 19. 

 

Møtet slutt 20.45 

Ref Trygve 
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